



## **EUROPEAN SCHOOL or INTERNATIONAL ENGLISH SECTION** **IGCSE Examinations – Autumn Session 2020**

As part of EIPACA's program to provide additional educational opportunities for students, we are able to offer secondary school students the possibility of taking the IGCSE examinations. These are international qualifications offered by a recognized United Kingdom educational authority.

*In order to comply with the new UK Department of Education requirements, please note that from last year onwards, the Examination body EDEXCEL has put in place a new marking system. Here is a link which allows you to be informed <https://qualifications.pearson.com/en/qualifications/edexcel-international-gcses-and-edexcel-certificates/the-9-1-grading-scale-explained/9-1-grading-scale-explained.html> The document "Leading the way with Pearson Edexcel International GCSE-9-1" to be download from this page is particularly well documented.*

These exams are optional and must be paid for by the individual student. The examinations are administered locally by our parents' association IPM.

**Dans le cadre de nos efforts pour enrichir l'offre éducative proposée aux élèves, l'Ecole EIPACA donne la possibilité à tous les élèves de présenter les examens du système éducatif britannique.**

***Afin de se conformer aux nouvelles exigences du Département de l'Education Anglais, veuillez noter que, depuis 2019, l'organisme de contrôle EDEXCEL a mis en place un nouveau système de notation. Voici un lien qui vous permet d'être informé:***

***<https://qualifications.pearson.com/en/qualifications/edexcel-international-gcses-and-edexcel-certificates/the-9-1-grading-scale-explained/9-1-grading-scale-explained.html> Le document «Leading the way with Pearson-Edexcel-International-GCSE-9-1», à télécharger depuis cette page, est particulièrement bien documenté.***

**Ces examens sont facultatifs et payants. Ils sont administrés dans le cadre des services proposés par l'association des parents IPM.**

**IGCSE examinations Autumn: The enrolments must be completed by **Wednesday 9<sup>th</sup> September 2020.****

**La date limite d'inscription aux épreuves de l'automne 2020 est le mercredi 9 septembre 2020.**



## Autumn 2020 IGCSE Enrolment Form

Candidates may sit examinations according to the Edexcel calendar. The timetable is going to be entered in Pronote.Communications.Agenda.

**The written exams will take place between 2<sup>nd</sup> and 23<sup>rd</sup> November 2020.**

A student may take any number of subjects.

It is, however, essential that subject teachers are consulted on the advisability of entry for each subject, especially for S4 students who will have to formally get the approval of each subject teacher for each subject they want to take (see "S4 subject authorisation" Form). The S4 authorisation forms have been filed, and will be joined to the new Fall registration form. Shall a current S4 student take a new subject, they will have to have their S4 authorisation form completed

The exams will be taken in the EIPACA Lycée.

**Les candidats passent les examens selon le calendrier décidé par Edexcel. L'emploi du temps sera saisi au début de Septembre 2020 dans Pronote.Communications.Agenda.**

**Les examens écrits commenceront le 2 novembre pour se terminer le 23 novembre.**

;

**Un élève peut passer autant de matières qu'il le souhaite.**

**Essentiel : vous devrez consulter l'enseignant de chaque matière concernée avant toute inscription. Une autorisation écrite sera demandée pour tout élève de S4 (se référer au formulaire "Fiche Autorisation Matière S4"). Pour les élèves de S4 2019/2020, toutes les Autorisations S4 de la session Juin 2020 sont répertoriées, ce n'est pas nécessaire de les refaire signer, sauf si vous choisissez une nouvelle matière.**

**Le centre d'examens se trouve au Lycée EIPACA.**

**LIST OF SUBJECTS/ LISTE DES MATIERES - IGCSE :**

Please see the document attached to the email.

***Le document joint à l'email répertorie la liste des matières proposées.***



Please note that for some subjects, the curriculum is slightly different. Here is the link to the list of subjects (<https://qualifications.pearson.com/en/qualifications/edexcel-international-gcse-and-edexcel-certificates.html>), please choose “2016” or “2017” version.

*Veuillez également que pour certaines matières, le programme est légèrement différent. Voici le lien vers la liste des sujets (<https://qualifications.pearson.com/en/qualifications/edexcel-international-gcse-and-edexcel-certificates.html>), veuillez choisir la version « 2016 » ou « 2017 ».*

**Registration Fees / Frais de dossier :**

**55 Euros per student**

**Enrolment fee per subject / Frais d'inscription par matière:**

**International GCSE subject fee (except Chinese, French, German, Spanish): 67 Euros**  
**Les frais d'inscription par matière (sauf Chinese, French, German, Spanish):**

**International GCSE subject fee (Chinese, French, German, Spanish): 97 Euros**  
**Les frais d'inscription par matière (Chinese, French, German, Spanish):**

You must return your registration form with cheque payable to “IPM” by 09<sup>th</sup> September 2020. Reminder: late registration will incur extra fees!! **Please also send a confirmation message for registration by email to [secretariat.2degre@ac-aix-marseille.fr](mailto:secretariat.2degre@ac-aix-marseille.fr), mentioning the student's name, his/her class and the email address(es) you would like to communicate with.**

*Si vous souhaitez vous inscrire, nous attendons donc votre inscription avec un chèque de règlement à l'ordre d' « [IPM](#) » d'ici le 09 septembre 2020 au plus tard. **Rappelez-vous que des frais supplémentaires seront appliqués pour les inscriptions reçues après cette date. En outre, Merci également d'envoyer un message de confirmation d'inscription par courrier électronique à [secretariat.2degre@ac-aix-marseille.fr](mailto:secretariat.2degre@ac-aix-marseille.fr), en mentionnant le nom de l'élève, sa classe et l'adresse e-mail avec laquelle/lesquelles vous souhaitez communiquer.***

Cheques only please, payable to **IPM**, Thanks.  
Nous n'acceptons que les Chèques, à l'ordre d'**IPM**, Merci.

**IMPORTANT - not all the syllabus for these examinations will be covered at school. Please CHECK with your teachers what extra home-study you will require. It is the student's responsibility to cover the extra work.**



Autumn 2020 IGCSE Enrolment Form

You may find the qualification content for each subject from the following page:  
<http://qualifications.pearson.com/en/qualifications/edexcel-international-gcses-and-edexcel-certificates.html>

In order to revise, here is the page from where you can find past papers:  
<http://qualifications.pearson.com/en/support/support-topics/exams/past-papers.html?Qualification-Family=International-GCSE>

**IMPORTANT – La préparation à ces examens n’est pas dispensée en classe. Nous vous remercions de bien vouloir identifier avec l’aide des enseignants les points du programme à développer de manière autonome et personnelle. Il est de la responsabilité de chaque étudiant de couvrir le travail supplémentaire.**

Les contenus des programmes peuvent être trouvés à partir de la page suivante :  
<http://qualifications.pearson.com/en/qualifications/edexcel-international-gcses-and-edexcel-certificates.html>

Pour vos révisions, voici la page qui vous permet d’accéder aux annales de chaque matière :  
<http://qualifications.pearson.com/en/support/support-topics/exams/past-papers.html?Qualification-Family=International-GCSE>

Could you **please return to us the whole document initialed and signed**, in order to state that you agree with the above. Pourriez-vous **s’il vous plaît nous retourner toutes les pages de ce document, paraphées et signée**, ce qui précise que vous êtes d’accord avec ce qui précède.

**Signature of legal representative of student/Signature du représentant légal de l’élève:**



### Enrolment Form/Fiche d'inscription

**To be completed and handed to Mrs Palmer or Mrs Hayward before Wed. 09<sup>th</sup> September 2020**

**A compléter et à remettre à Mme Palmer ou Mme Hayward avant le mercredi 09 septembre 2020**

Surname/Nom: ..... Name/ Prénom: .....

D.O.B./Date de naissance : ..... Classe/Class : .....

Address/Adresse: .....  
.....

Email: .....

Téléphone: home/maison.....mobile/portable .....

Indicate below the subjects chosen/ Indiquez ci-dessous les matières choisies:

1..... 6.....

2..... 7.....

3..... 8.....

4..... 9.....

5..... 10.....

Registration Fee: **55 Euros** per student

International GCSE subject fee (except Chinese French, German, Spanish): 67 Euros

International GCSE subject fee (Chinese, French, German, Spanish): 97 Euros

Enrollment Fees:

67 Euro x number of IGCSE (not foreign language) = 67 x.....=.....Euros

97 Euro x number of IGCSE (foreign language) = 97x.....=.....Euros

Registration fees/ frais d'inscription..... +55 Euros

TOTAL FEES/FRAIS : .....EUROS

Cheques payable to **IPM**/ Chèques à l'ordre d'**IPM**

Parents' signature/ Signature des parents:.....Date: .....

**Initials/Paraphe:**